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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a kormány válasza Dunaújváros 
önkormányzatának és a dunaújvárosi dolgozóknak, családjaiknak a Dunaferr helyzetével 
kapcsolatos felterjesztésére? " 

Tisztelt Miniszter úr,

A Dunaferr  dolgozói  az  elmúlt  tíz  évben  a  munkahelyük  megtartása  érdekében  folyamatosan
mondanak le egyes juttatásaikról, azzal a feltétellel,  hogy azokat később megkapják. A dolgukat
nehezíti, hogy a cég augusztus közepén felmondta a kollektív szerződést, amely többletjuttatásokat
tartalmazott a dolgozók számára, október óta pedig a fizetésüket, illetve a béren kívüli juttatásaikat
sem időben kapják meg.

Hosszabb ideje kérdéses a Dunaferr  jövőbeni sorsa,  ezáltal  Dunaújváros és térségének sorsa is,
hiszen a vállalat a térség meghatározó foglalkoztatója, közvetlenül 4500, közvetve pedig több mint
10 ezer ember és család sorsa múlik a Dunaferr jövőjén. Ez nem helyi, hanem nemzetgazdasági
kérdés.

Éppen  ezért  Dunaújváros  önkormányzata  felterjesztéssel  élt  a  magyar  kormány  felé,  hogy  az
önkormányzat bevonása révén a helyben lakók bevonásával keressenek megoldást.  Így a városi
közgyűlés – a társaság nehéz pénzügyi helyzete miatt – felkérte a kormányt: biztosítsa a társaság
munkavállalóinak  teljes  munkabérét  2020.  december  31-ig,  valamint  nemzetközi  kapcsolataikat
felhasználva  vegyék fel  a  kapcsolatot  az  orosz  tulajdonossal  a  helyzet  rendezése  érdekében.  A
kormányzat ettől elzárkózott, magára hagyta a térséget, magára hagyta a dolgozókat.

Tisztelt Miniszter úr,

Az alábbi kérdéseimre várom válaszát:



- Mi a kormány válasza Dunaújváros önkormányzatának és a dunaújvárosi dolgozóknak,
családjaiknak a Dunaferr helyzetével kapcsolatos felterjesztésére?
- Az önkormányzati felterjesztés alapján biztosítják a cég dolgozóinak munkabérét év
végéig, valamint tesznek lépéseket a Dunaferr helyzetének rendezésére?
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